
جو شاد و پرانگيزه 
سعيد احمديان

    گزارش
تمرين�ات تي�م 
ملي واليبال پيش 
از اعزام به چين براي بازي در هفته اول مرحله 
گروهي ليگ ملت ها، اميدواري ها جهت صعود 
ب�ه مرحل�ه نهاي�ي را بيش�تر ک�رده اس�ت.
خودتان را کم ک��م براي تماش��اي والیبال های 
پرهیجان لیگ ملت ها آماده کنید. رقابت هایی 
ک��ه از 10 خ��رداد آغاز می ش��ود و ش��اگردان 
کولاکوویچ آنقدر در تمرینات به اعتراف سرمربي 
مونته نگرویی آماده نشان داده اند که خیلي ها در 
انتظار یک لیگ ملت ه��اي رؤیایی براي والیبال 
ایران هستند. بامداد یک ش��نبه هم ملي پوشان 
به چین رفتند تا براي هفت��ه اول که به میزباني 
جیانگمن  برگزار می شود براي مصاف با ایتالیا، 
چین و آلمان آماده ش��وند. البته آنها شنبه شب 
در جریان آخرین تمرینشان در تهران مهمانان 
ویژه ای داشتند که سبب شد یک گودباي پارتي 
خاص براي کولا و شاگردانش در راه لیگ ملت ها 

برگزار شود تا حسابي شارژ شوند.
   خدا قوت وزير

وزیر ورزش و معاونان��ش به علاوه رئیس کمیته 
ملي المپیک شنبه شب همگي از شمال تهران 
عازم غرب تهران ش��دند تا با یک تیر دو نش��ان 
بزنند؛ هم جلسه ش��وراي معاونین وزارت را به 
میزباني فدراس��یون والیبال برگزار کنند و هم 
با تماش��اي آخرین تمرین والیبالیست ها پیش 
از اعزام به لیگ ملت ه��ا، یک بدرقه پروپیمان از 

شاگردان کولا داشته باشند.
حضور مهمانان ویژه در سالن والیبال فدراسیون 
باع��ث ش��د فض��اي تمرین تح��ت تأثی��ر قرار 
بگیرد، یک تمری��ن پرانگیزه و البته س��خت تا 
والیبالیست ها نش��ان دهند که چقدر براي آغاز 
لیگ ملت ها ثانیه شماری می کنند و می خواهند 

خودي نشان دهند.
در حالي مهمانان ویژه پ��س از پایان تمرین به 
جمع ملي پوشان رفتند و به آنها خدا قوت گفتند 
که س��لطاني فر هم توقع بالاي مردم از والیبال 
را رخ به رخ به گوش س��عید مع��روف و یارانش 
 رس��اند: »والیبال ورزش مورد توجه تمام اقشار 
جامعه اس��ت و همه از این رشته انتظار پیروزی 
و افتخار آفرین��ی دارن��د. امیدواریم ب��ا توجه به 
تدارک خوب تیم ملی و تمریناتی که پشت سر 
گذاشته اید، نتایج بس��یار خوبی در لیگ ملت ها 
برای تیم ایران حاصل ش��ود و این تیم جزو پنج 
تیمی باش��د که به مرحله نهایی لیگ ملت های 

والیبال در امریکا صعود می کند.«
صحبت های پایاني وزیر هم یک خاطره جالب از 
دیدار مسئولان ورزش با مقام معظم رهبري است 
که نشان از توجه ایشان به والیبال دارد تا وظیفه 
والیبالي ها سنگین تر ش��ود: »ما در مراسمی به 
همراه قهرمانان بازی های آسیایی به حضور مقام 
معظم رهبری رسیدیم و ایش��ان هنگام روبه رو 
ش��دن با آقای داورزنی )رئیس وقت فدراسیون 
والیبال( از او پرسیدند، آیا حواس شما به والیبال 
هست؟ این نشان می دهد که مقام معظم رهبری 

هم والیبال را تعقیب می کنند و این رشته برای 
ایشان نیز مهم است.«

   سنت شکنی می کنيم
پس از رفتن مهمانان ویژه تمرین ش��نبه شب، 
کولاکوویچ به میان خبرنگاران آمد تا از آخرین 
وضعیت ملي پوشان پیش از اعزام به چین براي 
برگزاري هفته اول لیگ ملت ها صحبت کند. او 
در ابتداي حرف هایش همه چیز را خوب توصیف 
کرد: »مدام دنبال این هستیم که بازیکنان خوبی 
را اضافه کنیم، مانند دعوت از بازیکنان باتجربه 
و جوان که استعدادهای خوبی دارند تا تورنمنت 
خوبی را شروع کنیم. دوره های تمرینی خوبی را 
داشتیم، اما بازی های تدارکاتی نداشتیم. بقیه 
تیم ها یکسری بازی دوس��تانه داشتند. البته در 
بازه زمانی کوتاهی دوره آماده سازی داشتند و در 
چنین شرایطی نتایج قابل پیش بینی نیست و ما 
می رویم تا برای پیروزی در هفته اول بجنگیم.«

همانطور که وزی��ر ورزش هم در دی��دار خود با 
ملي پوشان اشاره کرد، یکي از انتظاراتي که از تیم 
ملي والیبال براي لیگ ملت ها می رود، صعود به 
مرحله نهایي این رقابت هاست. مرحله ای که چند 
سالي است دور از دسترس والیبال ایران مانده و 
در همان مرحله گروهي تیم کش��ورمان با لیگ 

ملت ها خداحافظي می کند. 
با توجه به این انتظارات، کولاکوویچ در پاس��خ به 
سؤال »جوان« درباره صعود به مرحله نهایی لیگ 
ملت های والیبال اینگونه پاسخ داد: »هر 16 تیم 
انتظار دارند که به مرحله نهایی بروند و ما هم چنین 

انتظاری داریم. جذابیت ورزش به همین است که 
همه می خواهند جزو برترین ها باشند. با این شرایط 
و آماده سازی که ما داشتیم، می توانیم انتظار صعود 
را داشته باشیم. فقط این را باید در نظر بگیریم که 
همه حریفان نیز چنین تفکری دارند. من انتظار 

دارم بهترین اتفاقات برای ما رخ دهد.«
تیم ملي والیبال کشورمان همواره شروع خوبي در 
هفته های اول لیگ ملت ها نداشته، مسئله ای که 
البته کولاکوویچ در پاسخ به سؤال »جوان« وعده 
می دهد که ش��اگردانش به دنبال سنت ش��کنی 
هستند: »اگر بتوانیم این کار را انجام می دهیم. 
این موضوع قاعده ای ندار،د اما امیدوارم بتوانیم 

این کار را انجام دهیم.«
حضور پرقدرت والیبال در لیگ ملت ها با بازیکنان 
اصلي سبب شد در پایان یکي از خبرنگاران از وي 
بپرسد که آیا با این تصمیم لیگ ملت ها برایش 
اهمیت بیشتري نس��بت به انتخابي المپیک که 
مرداد برگزار می شود، دارد که کولا قاطعانه پاسخ 
داد ک��ه اصلًا اینطور نیس��ت: »اولین هدف ما 
رفتن به مسابقات المپیک است، اما نمی توانیم 
بازیکنان اصلی را تا آن زمان در اختیار نداش��ته 
باشیم. باید از آنها اس��تفاده کنیم تا در انتخابي 
المپیک در بهترین شرایط باش��ند. باید از تمام 
بازی ه��ا نهایت اس��تفاده را ببریم. فدراس��یون 
هزینه کرده اس��ت و م��ردم از ما انتظار دارند. 
همه از ما انتظار دارند تا به نتیجه برسیم. باید از 
کادر فعلی برای بهترین نتایج در جهت رسیدن 

به المپیک استفاده کنیم.«
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دومين جام هم از دست بارسا پريد
کاتالانهابهتغييرفکرمیکنند

کمتر کسي تصور دو شکست بد و از دس�ت رفتن دو جام را داشت. 
کاتالان ها وقتي قهرماني زودهنگام فصل را جشن گرفتند، همه به 
اين باور رس�يدند که مردان والورده آماده فتح س�ه گانه اين فصل 
فوتبال هستند، اما سرنوشت چيز ديگري براي بارسلون رقم زده بود.

ش��نبه ش��ب والنس��یا هر کاري که دلش خواست با بارس��ا کرد و جام 
قهرماني کوپا دل ري را از چنگ مس��ي و یاران��ش درآورد. در این دیدار 
بارس��ا میدان داری کرد و والنس��یا گلزني تا دومین جام هم از دس��ت 
آبی واناری ها خارج شود و خفاش ها درس��ت مثل لیورپول امید بارسا را 
تبدیل به ناامیدي کنند. دو شکس��ت 4 بر صفر مقابل لیورپول در لیگ 
قهرمانان اروپا و 2 بر یک برابر والنسیا در فینال جام حذفي حالا بارسا را 
در موقعیتي قرار داده که به نظر می رسد بیشتر از هر زمان دیگر نیازمند 
تغییر و تحول است، چراکه یک تیم امیدوار به فتح سه گانه ظرف چند روز 
دو جام مهم را از دست داد. ایرادي که  براي هیچ کس و هیچ هواداری قابل 
پذیرش نیست و بدون تردید نقش کاپیتان مسي در تغییرات احتمالي و 

اجتناب ناپذیر غیرقابل انکار است.
   جلسه فوري در اتوبوس

شکست شنبه شب بارس��ا برابر والنس��یا در حالي رقم خورد که به نظر 
می رس��ید مردان ارنس��تو والورده هنوز در ش��وک باخت تحقیرآمیز و 
فاجعه بار برابر لیورپول هس��تند. مس��ئله ای  که در طول بازي می ش��د 
به وضوح آن را در نوع بازي و حرکات بازیکنان این تیم دید. با این اوصاف 
کاروان بارسا پس از اتمام بازی، بلافاصله ورزشگاه را به مقصد فرودگاه 
سویا ترک کرد تا شبانه به بارس��لون بازگردد. در این بین اما یک اتفاق 
غیرمنتظره رخ داد. لیونل مسی به همراه لوئیس سوارز و جرارد پیکه در 
انتهای اتوبوس حامل بازیکنان بارسا که به سمت فرودگاه در حرکت بود، 
جلسه ای فوری و ناگهانی را ترتیب داد. لحن صحبت آنها کاملاً جدی و در 
مواقعی پرتنش نیز بود به نحوی که باعث جلب توجه دیگر بازیکنان شد.

جدیت جلسه به حدی بود که پس از توقف اتوبوس هم آنها حاضر به 
پیاده شدن نبودند و جلس��ه 10 دقیقه دیگر نیز ادامه داشت تا اینکه 
پس از نگاه های خیره بازیکنان، مس��ی رضایت به پیاده ش��دن داد تا 
سوار هواپیما شوند. همه اینها پیش چشم بارتومئو )رئیس( و ارنستو 
والورده )سرمربی( رخ داد. بسیاری معتقدند که در بارسلونا مسی نقش 
یک همه کاره را دارد و روی انتخاب سرمربی و حتی خریدهای فصل 
بارسا، یکی از افرادی است که نظراتش تأثیر مستقیم دارد. او روز قبل 
از فینال، در نشست خبری صراحتاً بر حفظ والورده تأکید کرد و بسیار 
بعید به نظر می رسد که پس از حرف های او، بارتومئو شجاعت اخراج 

سرمربی اهل باسک را داشته باشد.
 آنتوان گریزمان و ماتایس دی لیخت، گزینه های اصلی برای تقویت خط 
حمله و دفاع بارسا هستند، اما باید دید در نهایت حرف مسی چه خواهد 
بود. او در کنفرانس خبری قبل از فینال حاضر نشد در مورد جذب گریزمان 
صحبت کند، اما قطعاً خروجی جلسه اش  با سوارز و پیکه، روی سیاست های 

نقل و انتقالاتی بارسا در تابستان نقش مستقیم را خواهد داشت.
   والورده می ماند!

در این میان حرف های پیکه بعد از این شکس��ت هم قابل تأمل است. او 
می گوید: »هر فصلی که در  آن قهرمان لالیگا شوید، فصل خوبی است، اما 
می دانم که انتظارات از ما بیشتر از اینها بود و نشد که آنها را برآورده کنیم. 
ما با کامی تلخ و شیرین فصل را به پایان می رسانیم، چون می دانیم که 

می توانستیم بهتر از این باشیم.«
پیکه درباره آینده سرمربی اش، ارنستو والوده هم عنوان می کند: »آینده 
س��رمربی تیم ما را نگران نمی کند. باید عملکرد هر یک از ما بازیکنان 
ارزیابی ش��ود و ببینیم که در کدام بخش ها می توانس��تیم بهتر از این 
بازی کنیم. موضوع آینده مربی جزو مسائلی است که تعیین آن برعهده 
بازیکنان نیست. ما دوس��ت داریم که والورده به کارش ادامه دهد. من 
فکر می کنم که مدیران باشگاه تصمیم شان را گرفته اند و نظرشان را در 
این باره گفته اند. والورده جام برده اس��ت و می تواند به ما کمک کند که 

جام های بیشتری ببریم.«
وی درباره بر باد رفتن رؤیای سه گانه بارسلونا در این فصل هم تأکید می کند: 
»اگر ما در آنفیلد از سد لیورپول عبور کرده بودیم، مطمئنم که می توانستیم 
امسال سه گانه را ببریم. در آن صورت با احساسی متفاوت در اینجا و فینال 
لیگ قهرمانان حاضر   می شدیم. باخت به لیورپول واقعاً ضربه روحی بدی بود. 

انتظارش را نداشتیم که فصل برای ما اینطور تمام شود.«

شادوشادوشاددرراهليگملتها
گزارش »جوان« از آخرين تمرين تيم ملي واليبال پيش از اعزام به چين

تعللوزارت
بهسودکاندیداهاوبهضررورزش!

بلاتکلیفی سخت ترین شرایطی است که یک فدراسیون می تواند با آن 
دست و پنجه نرم کند. شرایطی که همه مس��ائل را تحت الشعاع خود 
قرار می دهد و بالطبع بیشترین ضرر متوجه تیم های ملی است. ابهام در 
زمان برگزاری انتخابات برخی فدراسیون های ورزشی در حالی ورزش 
کشور را تحت تأثیر قرار داده که آقایان از ملی پوشان انتظار درخشش 
در المپیک را دارند، اما با تعلل های بی دلیل خود برنامه های آماده سازی 
تیم های ملی را با مشکل مواجه کرده اند. ضمن اینکه با این اوضاع  راه 

برای حاشیه سازی تعدادی از کاندیداها هموار شده است. 
مسئولان ارشد وزارت ورزش در همه اظهارنظرها و  مصاحبه های خود 
به سخت و حساس بودن س��ال پیش رو اشاره می کنند و از همه اهالی 
ورزش تقاضای همکاری دارند. مشکلات اقتصادی که گریبانگیر کشور 
شده از یک سو و حضور در رقابت های کسب سهمیه المپیک از سوی 
دیگر شرایط را برای تیم های ورزشی س��خت و حساس کرده است. با 
این حال ورزشکاران و مربیان همانند گذشته می کوشند تا به نوبه خود 
دین شان را با سختکوشی، تحمل ناملایمات و کمبودها ادا و با رسیدن 
به مدال های خوشرنگ دل مرد را ش��اد کنند. در این بین باید ببینیم 
مس��ئولان نیز به همین اندازه خود را در قبال مردم و کش��ور مسئول 

می دانند و به وظایفشان عمل می کنند یا نه. 
در حالی که کشورهای رقیب از مدت ها قبل مشغول آماده سازی تیم ها 
و نماینده هایشان برای حضور موفق در بازی های المپیک هستند، اما 
اینجا در کش��ور ما وزارت ورزش هنوز اندر خم یک کوچه مانده و گویا 

توانایی برگزاری مجمع انتخاباتی دو فدراسیون مدال آور را ندارد! 
واقعاً جای تعجب دارد که چرا با گذشت چند ماه فدراسیون های کشتی 
و وزنه برداری کماکان با سرپرست اداره می شوند و هنوز هم خبری از 
اعلام زمان برگزاری انتخابات آنها نش��ده است. به نظر می رسد آقایان 
یادشان رفته که این دو رشته چطور در سال های گذشته با مدال های 
خوش��رنگ آبروی ورزش ایران را در المپی��ک و رقابت های حیثیتی 
خریده اند. به نظر می رس��د بعضی ها دلش��ان نمی خواهد که کشتی و 
وزنه برداری با آرامش و تمرکز کافی سال قبل از المپیک را طی کنند و با 

حداکثر سهمیه در توکیو به جنگ قدرت های جهان بروند. 
بلاتکلیفی مدیریتی بزرگ ترین آفتی است که می تواند تیشه به ریشه یک 
فدراسیون بزند و دود آن  هم مستقیماً به چشم مدال آوران و المپین ها 
می رود. در روزهایی که ثبت نام کاندیداهای ریاست این دو رشته انجام 
و حتی تکلیف تأیید یا عدم تأیید صلاحیت کاندیداها مش��خص شده، 
وزارتی ها قدمی برای برگزاری انتخابات برنمی دارند. در چنین اوضاعی 
است که برخی از نامزدهای اسم و رسم دار برای رسیدن به اهداف خود 
و تکیه زدن بر صندلی ریاست کشتی ایران دست به هر کاری می زنند؛ 
از تطمیع اعضای مجمع گرفته تا تهدید و روش های دیگر. در مجموع 
در چند هفته گذش��ته اخبار نگران کننده و البته ناراحت کننده زیادی 
در خصوص بی اخلاقی ش��یفتگان ریاست فدراس��یون کشتی شنیده 
شده است، ولی گویا این اخبار برای وزارت اهمیتی ندارد که اگر داشت 
زودتر زمان برگزاری مجمع انتخاباتی کشتی و وزنه برداری را مشخص 
می کردند. تنها در این صورت اس��ت که رؤس��ای جدید ب��ا هر تفکر و 
برنامه ای  شناخته می شوند و پس از آن تیم های ملی حداقل می دانند 

برنامه ها و مشکلات خود را باید با چه کسی مطرح کنند.
رس��یدن به نتایج ایده آل و گرفتن مدال المپیک موضوعی نیست که 
یک ش��به و با برنامه ریزی کوتاه مدت میسر شود. در ورزش ما که همه 
شب امتحانی هس��تند و مدیران و مس��ئولان قبل از اعزام تیم ها یاد 
مدال آورانشان می افتند، حالا در نظر بگیرید که ورزش اول کشور بدون 
رئیس اداره می شود و خیلی ها برای تصاحب آن به جان هم افتاده اند. 
در چنین اوضاعی چطور می توان انتظار داش��ت تیم های ملی کشتی 
با خیال راح��ت در میدان بزرگ المپیک بجنگن��د، در حالی که هنوز 
نمی دانند رئیس جدید چه زمانی انتخاب می شود و چه رویکردی برای 

آینده این رشته دارد!

شیوا نوروزی

۱۱خردادپاداشمدالآوراناهدامیشود
مس��عود س��لطانی فر، وزیر ورزش و جوانان از پرداخت پاداش مدال آوران 
بازی های آسیایی و پاراآسیایی خبر داد: »هدف همه ما سربلندی نام ایران 
و به اهتزاز درآوردن پرچم مقدس جمهوری اس��لامی ای��ران در میادین 
بین المللی، المپیکی و جهانی است. ان ش��اءالله 11 خرداد همزمان با ماه 
مبارک رمضان با حضور رئیس جمهور از مدال آوران ارزش��مند بازی های 
اندونزی تجلیل می شود.« این خبر در حالی مطرح شده که مدال آوران تأخیر 
پرداخت پاداش ها را به مجلس کشانده اند و هنوز هم معلوم نیست پاداش های 

وعده داده شده به چه صورت و با چه نرخی پرداخت خواهد شد.

اعلاموصولسؤالازوزیرورزشدرمجلس
یک عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی سه سؤال جمعی از نمایندگان 
از وزیر ورزش و جوانان را اعلام وصول کرد. علیرضا رحیمی در جلسه علنی 
مجلس سؤالات سیدناصر موسوی لارگانی، نماینده مردم فلاورجان از وزیر 
ورزش و جوانان با موضوع »علت سفرهای متعددی خارجی معاونان وزیر« در 
شرایط ویژه  اقتصادی کشور و همچنین اداره برخی از فدراسیون های ورزشی 
توسط سرپرست و عدم برگزاری مجامع فدراسیون ها برای انتخابات هیئت 
رئیسه را اعلام وصول کرد. وی در پایان صحبت های خود سؤال ملی آقایان 
جبار کوچکی نژاد، محمود صادقی و جمعی از نمایندگان را از وزیر ورزش و 
جوانان با موضوع »تبعیض در پرداخت تیم های ورزشی، توزیع ناعادلانه 27 

صدم درصد ارزش افزوده« را اعلام وصول کرد.

سردارگلزندومروسيه
لیگ فوتبال روسیه با درخشش مهاجم ایرانی به پایان رسید. وقتی سردار 
آزمون تصمیم گرفت فوتبالش را در لیگ این کشور ادامه دهد، خیلی ها 
تصور نمی کردند این بازیکن تا این اندازه در روسیه خوب ظاهر شود و 
یکی از بازیکنان کلیدی به حساب بیاید. گل هایی که سردار در این فصل 
برای زنیت سن پترزبورگ به ثمر رساند، نقش مهمی در قهرمانی این تیم 
در لیگ روسیه داشت. مهاجم ملی پوش کشورمان تا روز پایانی رقابت ها 
شانس کسب عنوان آقای گلی روس��یه بود، اما در هفته آخر مسابقات 
بازیکن زسکا این عنوان را از چنگ سردار درآورد. آزمون حتی در بازی 
آخر زنیت نیز یک گل به ثمر رساند و یک پاس گل هم داد تا ثابت کند 
درخشش او در روسیه اتفاقی نبوده است. مهاجم ایرانی با زدن 13 گل 
به عنوان دومین گلزن برتر فوتبال باشگاهی روسیه انتخاب شد. با پایان 

فصل باید دید سردار چه تصمیمی برای فصل بعد خود می گیرد.

تنهاییمسی،اشتباهدوبارهوالورده
پیش از ش��روع فینال کوپا دل ری لیونل 
مسی و بسیاری دیگر از بازیکنان بارسلونا 
حمایت خودش��ان را از ارنس��تو والورده 
نشان دادند و بیان کردند. شکست مقابل 
والنسیا و رقم خوردن پایان فصلی تلخ و 
تاریک، اما بعید است این حمایت ها را در 
سرنوشت مربی بارس��ا چندان تأثیرگذار 
جلوه دهد. والنسیا با این پیروزی به اولین 
عنوانش از سال 200۸ بدین  سو رسید و 
پایان فصلی رؤیایی برای هوادارانش را رقم زد. تیمی که در نیمه های 
فصل به شکل جدی با خطر سقوط مواجه شده بود، ماه های پایانی را با 
قدرت پشت سر گذاشت و جدا از قرار گرفتن در جمع چهار تیم بالای 
لالیگا، قهرمانی کوپا دل ری را هم به دست آورد. در سوی دیگر اما نکات 
مثبت چندانی در نمایش بارس��لونا نمی توان پیدا کرد. البته از منظر 
برخی از بارسایی ها خود این شکست مثبت ترین نکته پایان فصل بود. 
بحث این هواداران به این شکل است که نبوغ مسی در دو، سه سال اخیر 
روی تمام نقاط ضعف بارسا س��ایه افکنده و کسب یک دوگانه داخلی 
دیگر برای دومین فصل پیاپی این رون��د را ادامه می داد. حذف دوباره 
از چمپیونز لیگ با یک شکست س��نگین خارج از خانه دیگر، به علاوه 
زانو زدن مقابل والنس��یا در فینال جام حذفی حالا حقیقت این تیم را 
مشخص کرده و مسئولان و مدیران باشگاه را مجبور به یک خانه تکانی 
اساسی در تابس��تان می کند. با وجود تمام این نمایش های پایین تر از 
سطح استاندارد، مقصر اصلی در شکست فینال جام حذفی کسی نیست 
جز خود والورده. او یک بار دیگر برای دیداری بزرگ ترکیبی اشتباه را 
به زمین فرس��تاد. کاری که فصل پیش در بازی برگشت مقابل رم در 
استادیوم الیمپیکو کرد و باعث شکست3 بر صفر تیمش شد. کاری که 
همین فصل در بازی برگش��ت مقابل لیورپول در آنفیلد کرد تا تیمش 
4برصفر شکست بخورد. والورده در این دیدارها به جای آنالیز عملکرد، 
نتیجه را مبنای تصمیم و قضاوتش قرار داد و چنین رویکردی بود که 
باعث حذف بارسا از چمپیونز لیگ ش��د. تورنمنتی که حالا کاتالان ها 

بیش از هر افتخاری طلب فتح آن را دارند.

ساموئل مارسدن

آی اسپورت

فريدون حسن

تمام اخبار مربوط 
دنيا حيدري
     حاشيه

به سرمربی جديد 
تيم ملی در همين 
دو جمله کوتاه خلاصه می شود؛ ويلموتس امشب 
وارد تهران می شود و شنيده ها حاکی از آن است 
که توافقات نهايی انجام شده و او کمتر از چند 
ساعت ديگر وارد تهران می شود. خبری که البته 
سياست فدراسيون در مقابل آن سکوت است. 
درست مثل ديگر اخبار و شايعاتی که تا به امروز 
در خص�وص مرد بلژيکی مطرح ش�ده اس�ت.

رسانه های داخلی در حالی خبر از حضور ویلموتس 
طی ساعات آینده در تهران را می دهند که ابهامات 
و علامت سؤال های فراوانی در خصوص این مربی 
بلژیکی و نحوه عقد قراردادش وجود دارد. ابهاماتی 
که فدراس��یون نه فقط تا به امروز پاسخ درست و 
قانع کننده ای به آن ن��داده که با تناقض گویی ها و 
رفتار دوگانه به آن دامن زده است! حال آنکه تاج 
مدعی شده بود با درس گرفتن از داستان کی روش، 
قرارداد ویلموتس فدراسیون محور است. ادعایی که 

البته رفتار و گفتار آقایان با آن منافات دارد.
    

پذیرفتن ادعای تاج در خص��وص عقد قراردادی 
فدراس��یون محور زمانی س��خت ش��د که رئیس 
فدراس��یون دو روز بعد از رفتن ویلموتس از ایران 
برای گرفتن امضای نهایی از او راهی بلژیک شد. 
س��فری غیرمتعارف که دلایل فراوانی از س��وی 
فدراس��یون برای موجه جلوه دادن آن مطرح شد 
که مهم ترین آن حل وفصل مسائل مالی از سوی 
سفارت ایران بود. دلایلی که البته نتوانست اذهان 
عمومی را قانع کند و شاید به همین دلیل هم بود که 
فدراسیون مدعی شد قراردادی با ویلموتس امضا 
نکره و عقد قرارداد جایگزی��ن کی روش در تهران 
خواهد بود. مسئله ای که با گفته های سفارت ایران 

در بلژیک منافات داش��ت. صفحه رسمی سفارت 
ایران در بلژیک در توئیتی از عقد قرارداد ویلموتس 
با فدراس��یون ایران خبر داد و نوشت: ویلموتس 
قراردادش را در بروکسل امضا کرده است. قراردادی 
که تا پایان جام جهانی 2022 قطر اعتبار دارد. این 
توئیت نشان از عدم صداقت فدراسیون در خصوص 

قرارداد سرمربی جدید تیم ملی دارد.
    

عقد قرارداد با ویلموتس هنوز تأیید نشده بود که 
ش��ایعه های جالب توجهی مطرح شد که یکی به 
بیماری سرمربی جدید تیم ملی برمی گشت و دومی 
به بحث پروازی بودن آن. در خصوص بیماری مرد 
بلژیکی ادعا شد که قرار است از او تست گرفته شود 
و خیلی زود در رد این اخبار گفته شد که ویلموتس 
هیچ گونه بیماری ندارد و داستان گرفتن تست و 
اینکه به چه دلیل مطرح شده به دست فراموشی 
سپرده ش��د. حال آنکه همچنان ذهن بسیاری را 
به خود مشغول کرده، بی آنکه پاسخ قانع کننده ای 

دریافت کرده باشند. پروازی بودن ویلموتس شاید 
از شایعه بیماری  اش  هم بدتر بود. گفته  می شد او 
با مسئولان فدراسیون در این خصوص به توافقات 
لازم نیز رسیده است. مسئله ای که البته از سوی 
فدراسیون فوتبال رد ش��د، اما نتوانست نگرانی ها 
را کم کند، شاید چون تاج طی اقدامی غیرمنتظره 
و عجیب گفت که ویلموتس اجازه رسانه ای کردن 
قرارداد خود را ندارد. رئیس فدراسیون سعی داشت 
در این خصوص روی رقم ق��رارداد تأکید کند، اما 
واقعیت این است که تا به امروز که شاید تنها چند 
ساعت به حضور سرمربی جدید تیم ملی فوتبال 
ایران در تهران زمان باقی مانده ، هیچ اطلاعی در 
خصوص بندهای قرارداد ویلموتس و چگونگی عقد 
قرارداد با او مطرح نشده اس��ت تا ابهامات در این 

خصوص بیشتر و بیشتر شود!
    

تازه تری��ن مس��ئله غیرمتع��ارف در خص��وص 
ویلموتس، آن  هم در آس��تانه حضورش در ایران 

درخواست دریافت پیش پرداخت قبل از ورود به 
تهران است. درخواستی که خود جای بحث فراوان 
دارد. اول اینکه چه دلیلی دارد فدراسیون قبل از 
عقد قرارداد با ویلموتس پیش پرداخت بپردازد، 
آن هم در حالی که طبق ادعاهای مطرح ش��ده، 
فدراسیون از داستان کی روش درس گرفته و این 
بی گدار به آب زدن ها و ب��اج دادن ها هیچ توجیه 
منطقی ندارد، مگر آنکه فدراسیون در خصوص 
مس��ئله عقد قرارداد با این مربی بلژیکی صادق 
نبوده باشد و اینکه گفته می شود قرارداد این مربی 
در تهران قرار است امضا ش��ود، واقعیت نداشته 
باشد که در این صورت فدراسیون و تاج بابت عدم 

صداقت زیر سؤال می روند.
    

اگرچه در توجیه این درخواست غیرمتعارف گفته 
می شود ویلموتس می خواهد از مسئله پرداخت پول 
و اینکه مشکلی در این زمینه وجود ندارد مطمئن 
شود، اما حتی این هم بهانه خوبی برای پرداخت پول 
به مربی که گفته می شود هنوز قراردادش را به امضا 
نرسانده، نیست و بدان معناست که ویلموتس برای 

ورود به تهران و عقد قرارداد زیرلفظی می خواهد.
ظاهراً وقتی فدراسیون از هرگونه شفاف سازی در 
خصوص قرارداد این مربی س��رباز می زند و تأکید 
دارد که او نی��ز حقی برای صحب��ت در خصوص 
قراردادش و رقم آن را ندارد، نباید خیلی هم از این 
گربه رقصانی های س��رمربی جدید تیم ملی قبل 
از به دست گرفتن رسمی سکان هدایت تیم ملی 
تعجب کرد. این اختیاری است که فدراسیون به او 
داده و باید دید داستان فوتبال ایران با مربی ای که 
نیامده این همه حاشیه و ابهام با خود دارد به کجا 
می رسد، وقتی تمام اطلاعاتی که از او وجود دارد، 
این است که قرار است تا بعد از جام جهانی 2022 

روی نیمکت تیم ملی ایران باشد و بس!

آنمردباابهاماتفراوانمیآید
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